
REPUBLIKA HRVATSKA 
MEĐIMURSKA ŽUPANIJA 
OPĆINA PODTUREN 
OPĆINSKO VIJEĆE 

Podturen, 1.06.2023. 

                                                                            Z A P I S N I K 

Sa 17. sjednice Općinskog vijeća Podturen, održane dana, 1.06.2023. u vijećnici Općine 
Podturen s početkom u 19 sati. 

Sjednicu je pozivom KLASA: 021-05/23-01/07 ;URBROJ:2109/13-01-23-01 od 26.05.2023. 
sazvao predsjednik vijeća Vjenceslav Hranilović pisanim putem, te je predsjedavao 
sjednicom. 

Prisutni vijećnici : Damir Srpak, Marijana Cerovec, Petra Jambrošić,  Vjenceslav Hranilović, 
Vladimir Sabol, Mirjana Murk, Rudolf Rajf, Dražen Posavec,  Mladen Božić, Franjo Cerovec i 
Slavko Kocijan.   

Još su prisutni: Perica Hajdarović, načelnik Općine Podturen, Pročelnica Ruža Šmitran i 
Darinka Mikulić zapisničar.  
 
Predsjednik vijeća, Vjenceslav Hranilović, pozdravlja sve nazočne , i otvara raspravu o 
Zapisniku  sa 14.sjednice Općinskog vijeća. 
 
Glasuje se o Zapisniku  sa 14. sjednice Općinskog vijeća ( prisutno 11 vijećnika). 
Bez rasprave, Zapisnik usvojen jednoglasno  ( 11 ZA ). 
 
Predsjednik vijeća, Vjenceslav Hranilović,  otvara raspravu o Zapisniku  sa 15.sjednice 
Općinskog vijeća, koja je održana  on-line. 
 
Vijećnik Franjo Cerovec - pita zašto je 15. sjednica bila on-line. 
 
Perica Hajdarović, načelnik - sjednica je bila online zbog donošenja samo jedne odluke i to  
dopune Odluke o sufinanciranju vrtića. 
 
Glasuje se o Zapisniku  sa 15. sjednice Općinskog vijeća ( prisutno 11 vijećnika). 
 Zapisnik usvojen jednoglasno  ( 11 ZA ). 
 
Predsjednik vijeća, Vjenceslav Hranilović,  otvara raspravu o Zapisniku  sa 16.sjednice 
Općinskog vijeća, koja je održana  on-line. 
 
Vijećnik Franjo Cerovec -  isto pitanje pitanje ? Zašto je 16. sjednica bila on-line? 
 
Perica Hajdarović, načelnik - sjednica je bila online zbog donošenja samo jedne odluke,  a to 
je Odluka o dodjeli koncesije za dimnjačarske usluge. Smatra da je tako brže i jednostavnije. 
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Predsjednik vijeća, Vjenceslav Hranilović,  otvara raspravu o Zapisniku  sa 16.sjednice 
Općinskog vijeća. 
 
Glasuje se o Zapisniku  ( prisutno 11 vijećnika). 
Zapisnik usvojen jednoglasno  ( 11 ZA ). 
  

Aktualni sat: 

Vijećnik Franjo Cerovec -  interesira ga projekt uz sportski centar  Podturen, u kojoj je fazi i da 
li se može izvršiti uvid u prijedlog . 
 
Vijećnica Mirjana Murk - kada će biti špricanje komaraca,  kuća koja je kupljena u Novakovcu , 
što je s njom? 
 
Vijećnik Rudolf Rajf- kupljena kuća u Podturnu, što je s njom? Još nisu isplaćena sredstva za 
Udruge a već je skoro prošlo pola godine? 
 
Vijećnik Slavko Kocijan - što je sa nastavkom radova na kanalizaciji. Radovi na uređenju 
autobusne stanice u Novakovcu, što je s tim ? Čuo je da je nešto bilo sporno i da je dolazila 
policija? 
                       
Perica Hajdarović, načelnik:Vijećniku F.Cerovcu - idejno rješenje je na općini i može ga doći 
pogledati. Što se tiče  špricanja komaraca, već je izvršeno jedno tretiranje sa tabletama, 
BIOINSTITUT prati razvoj na terenu  i onda će izvršiti zaprašivanje  kad bude moguće ( poplava 
i visok vodostaj Mure, svakodnevne kiše).Kuća koja je kupljena u Novakovcu je srušena. 
Kupljena kuća u Podturnu - u izradi je elaborat rušenja, slaže se oko Ugovora za udruge, već 
idući tjedan će biti svi pozvani na potpis ugovora o dodjeli sredstava po natječaju. Što se tiče 
nastavka kanalizacije bio je 5 puta na Međimurskim vodama. Promijenjeni su uvjeti 2019.god. 
Naručen je elaborat ciljeva koji bi trebao biti gotov za dva tjedna i očekuje se raspisivanje 
natječaja. Nastavak radova na autobusnom stajalištu - jako dugo se čekalo na uvjete T-coma za 
izmještanje kabela. Radovi su nastavljeni i očekuje se završetak. Jedan mještanin je otišao na 
policiju i tvrdio da su rubnici visoki i da će biti problema oko autobusa. Općina se očitovala na 
njegov navod ( radovi se  izvode prema građevinskoj dozvoli  i to je riješeno).   
 
Otvara se rasprava o prijedlogu dnevnog reda koji je vijećnicima dostavljen uz poziv, te se 
utvrđuje  prisutno 11 vijećnika i da je  jednoglasno ( 11 ZA) usvojen sljedeći: 
 

                                                               Dnevni red: 
 
1.  Odluka o dodjeli Javnih priznanja Općine Podturen za 2023. 
2. Odluka o izgledu i sadržaju službene iskaznice, značke te izgledu službene odore referenta 
– komunalni i poljoprivredni redar 
3. Odluka  o prijenosu (darovanju)  nekretnina   
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Točka 1. 

Perica Hajdarović, načelnik - raspisan je javni poziv. Povjerenstvo je izvršilo uvid u prijave i 
dostavilo prijedlog za dodjelu Općinskih priznanja  koji je pred vijećnicima. Njegovo mišljenje 
je da treba pažljivo razmotriti predložena priznanja. Svi kandidirani  apsolutno zaslužuju 
zahvalu općine za svoje djelovanje. Njegov prijedlog bi bio sljedeći: Zahvalnica se dodjeljuje: 
Florijanu Goričancu ( dugogodišnji predsjednik MO Ferketinec, ,Mariji Jambrošić ( djelovanje 
u društvenom životu Podturna , KUDA....), Katarini Petrović ( baština, izrada cekera….) i Antunu 
Drku (vijećnik općinskog vijeća, član poglavarstva, dugogodišnji predsjednik MO Celine…). 
Pečat Općine se dodjeljuje : Steveu Ryderu (izgradnja kapelice na Celinama, pomoć župi…)  i  
Slavku Vidoviću ( izradio autohtonu Podturensku čaplju, suvenir...) . 
Vijećnica Petra Jambrošić - slaže se sa prijedlogom načelnika.  
Vijećnik Mladen Božić - slaže se sa prijedlogom načelnika, ali je mišljenja da je Antun Drk 
zaslužio „više“ priznanje iz razloga što je svojim djelovanjem obilježio formiranje u naselja 
Celine ( koje je bilo podijeljeno između dvije općine: Vratišinec i Podturen. Zalagao se za 
izgradnju asfalta, plina, vodovoda, dr.doma u naselju. Steve Ryder nije samo izgradio kapelicu, 
već je pomagao svima i udrugama i pojedincima. 
Perica Hajdarović, načelnik- Steve Ryder je uspješan poslovan čovjek, nije mu bio problem 
materijalno pomoći potrebite. Neki su mišljenja da po onom „tko ima para može sve“. Ne bi 
bilo dobro da se tako dodjeljuju priznanja. 
Predsjednik vijeća Vjenceslav Hranilović - mišljenja je da dobro treba razmisliti o dodjeli 
priznanja da ih ne bismo obezvrijedili. Normalno je da onaj tko ima novaca daruje dio u 
dobrotvorne svrhe. 
Vijećnica Mirjana Murk - voljela bi da stav vijeća bude jednoglasan. Pojedinci rade  na 
dobrovoljnoj bazi i svoje  slobodno vrijeme posvećuju drugim ljudima. I sama je volonter u 
udruzi i raduje je da to isto radi  i „običan“ čovjek s veseljem.  
Vijećnik Vladimir Sabol - isto je mišljenja da je S.Ryder bio u mogućnosti novčano pomoći 
svima jer je imao. Smatra da bi trebao dobiti najviše priznanje. 
Vijećnik Dražen Posavec - vijećnik Mladen Božić ima svoj prijedlog, povjerenstvo svoj a 
načelnik svoj. Ne treba nitko nikoga uvjeravati suprotno. On misli da je Antun Drk zaslužio više 
priznanje i to je to. 
Vijećnica Marijana Cerovec - isto je mišljenja da je pok. Antnun Drk zaslužio više priznanje 
svojim djelovanjem u Celinama i općini. Bio je prepoznat kao predsjednik mjesnog odbora 
Celine zbog svog angažmana u naselju. Ne treba ljude uspoređivati. 
 
Nakon rasprave glasuje se o prijedlogu kako slijedi: 
 
Zahvalnica Općine Podturen dodjeljuje se: Mariji Jambrošić, Florijanu Goričancu i Katarini 
Petrović. 
Pečat Općine Podturen dodjeljuje se: Steveyu Ryderu, Antunu Drku i Slavku Vidoviću. 
   
Glasuje se o prijedlogu  :  Prisutno 11  vijećnika, te se utvrđuje da je vijeće jednoglasno  (11 ZA  
donijelo: Odluku o dodjeli javnih priznanja Općine Podturen za 2023.  
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Točka 2. 

 

Bez rasprave glasuje se o prijedlogu: Prisutno 11 vijećnika, te se utvrđuje da je vijeće 
jednoglasno  (11 ZA) donijelo: Odluku o izgledu i sadržaju službene iskaznice, značke te 
izgledu službene odore referenta – komunalni i poljoprivredni redar. 
 
 

Točka 3. 
 

Perica Hajdarović, načelnik - zemljište na izlazu iz Podturna koje je kupljeno ( trokut) zbog 
potrebe  formiranja  čestice za rotor, prenijeti  će se u vlasništvo ŽUC-a ( županijska cesta). U 
postupku je izdavanje građevinske dozvole koja bi trebala glasiti na upravitelja ceste. 
  
Glasuje se o prijedlogu :  Prisutno 11  vijećnika, te se utvrđuje da je vijeće jednoglasno(11 ZA )  
donijelo: Odluku o prijenosu ( darovanju ) nekretnina. 
 
 
Dovršeno u 19:30 
 

Zapisničar:                                         Predsjednik Općinskog vijeća: 

Darinka Mikulić                                                                     Vjenceslav Hranilović,bacc.ing.aedif. 


